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SORRY FOR MY VERY VERY BAD ENGLISH








The king for the quick combat with her incredible maniability. Fictionnal us army version with guns 7,62mm.





For the others crédits, read the original read-me.





Thanks to Tubs for the DP file.





INSTALLATION





Unzip the file and copy the file in the aircraft index of FS2000 or CFS 2.





Copy the gauges file in the gauges folder of FS2000 or CFS 2.





Unzip the sound for FS2000 or CFS 2. The old sound is automatically replaced. For default, the sound is for FS2000.





Copy the mission file in the mission folder of CFS 2.








LEGAL





It is a freeware and must distributed only for the fun.


For it cannot be asked on no account of money against his distribution.


For all distribution on a www site it is imperative to ask for an agreement for the textures and for the graphic model of the plane aircraft.





THANK YOU TO RESPECT THESE RULES








FOR ALL CONTACT





@ air


JEAN-JACQUES PAREL


CP 1381


2001 NEUCHATEL


jjparel@freesurf.ch








----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------





Le roi du combat éclair, il tourne en rotation de 300 degrés à la seconde !!! 


Il n’est pas beaucoup armé mais il se ratrappe avec son incroyable maniabilité.





Merçi à Tubs pour son aide concernant le fichier DP.





Pour les autres crédits, voir le read-me original.





INSTALLATION





Décompresse le fichier zip et copie-le dans le dossier aircraft de FS2000 ou de CFS 2.





Copie les fichiers gauges dans le dossier gauges de FS2000 ou de CFS 2.





Décompresse le fichier son désiré, il remplace directement l’autre. Le son par défaut est celui de FS2000.





Copie le fichier mission dans le dossier mission de CFS 2.








AVANT LE 1ER VOL…





Lis le petit mot appelé A LIRE. Il contient des informations qui peuvent t’être utiles.








LEGAL





Ceci est un freeware et ne peut être distribué que pour le fun.


Il ne peut en aucun cas être demandé de l’argent pour diffuser cette archive.


L’archive reste la propriété de l’auteur.


Pour toute mise sur un site, il est impératif demander l’autorisation de l’auteur des textures et de l’appareil.





MERCI DE BIEN VOULOIR RESPECTER CES REGLES








POUR TOUT CONTACT





@ air


JEAN-JACQUES PAREL


CP 1381


2001 NEUCHATEL


SUISSE


jjparel@freesurf.ch











